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KOMMUNFULLMAKTIGE Interpellation
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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson —

nattsjuksköterskor i egen regi, ett minne blott.

i

Kommunen har fattat beslut om att göra en organisationsförändring där nattsjuksköterskorna till våra

kommunala äldreboenden inte längre ska vara anställda av kommunen utan av ett bemanningsföretag.

Till tidningen Mitt i svarar kommunen att det finns en överkapacitet vad gäller sjuksköterskenärvaro på

natten samtidigt som man menar på att den här förändringen då skulle göra verksamheten mindre sårbar.

Exakt hur mindre sjuksköterskenärvaro skulle bidra till minskad sårbarhet framgår inte.

Vårdförbundet är skarpa i sin kritik och pekar på att det finns tydliga samband mellan minskad

sjuksköterskenärvaro och ökad dödlighet.

Min fråga blir således:

- hur kan mindre sjuksköterskenärvaro leda till minskad sårbarhet?

För Soclaldamrnkratenna
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